

Date: February 29, 2024

التاريخ: 29 فبراير 2024

We would like to inform the Shareholders and investor community that the deferred tax amount for RO 547,178/- has been accounted in the audited Financials. The deferred tax amount has been increased due to the merger of the A'Saffa Logistics LLC assets with the Parent Company, A'Saffa Foods SAOG.

نود أن نبليغ المساهمين والمستثمرين بأن مبلغ الضريبة المؤجلة البالغ 547,178 ريال عماني قد تم احتسابه في البيانات المالية المدققة. تمت زيادة مبلغ الضريبة المؤجلة نتيجة لدمج أصول شركة الصفاء اللوجستية ش.م.ع مع الشركة الأم الصفاء للأغذية ش.م.ع.

Therefore the consolidated net profit as per the audited Financials compared to initial unaudited Financials has been reduced by RO 441,194/-. The net profit as per the audited Financials was RO 2.590 million as compared to RO 3.031 million as per the initial unaudited Financials uploaded on the website of Muscat Stock Exchange (MSX) on January 15, 2024.

ولذلك، تم تخفيض صافي الربح الموحد وفقاً للبيانات المالية المدققة مقارنة بالقوائم المالية الأولية غير المدققة بمبلغ -/441,194 ريال عماني. بلغ صافي الربح وفقاً للقوائم المالية المدققة 2.590 مليون ريال عماني مقارنة بـ 3.031 مليون ريال عماني وفقاً للقوائم المالية الأولية غير المدققة التي تم تحميلها على الموقع الإلكتروني لبورصة مسقط في 15 يناير 2024.

Kind Regards,

أطيب التحية،


Eng. Mohamed Suhail Al Shanfari
Chief Executive Officer

م. محمد سهيل الشنفري
الرئيس التنفيذي

